
FB 1 11 juli 2021 

Artikel 40-vragen bedrijfsafval 

Datum 18 april 2023 

Geacht college, 

Uit uw antwoorden op de vragen van de Partij voor de Dieren (dd. 11 januari 2023 , door u 
beantwoord op 7 februari 2023) komt  naar voren dat kleine bedrijven een deel van hun afval via de 
reguliere inzameling kunnen inleveren, maar dat dat niet geldt voor PMD. Dit valt niet onder de 
huidige DVO, evenmin als afval van wat bedrijven die relatief veel afval hebben, zoals veel 
restaurants. Dit geeft ons aanleiding tot de volgende vragen. 

1. Is het mogelijk en is het college bereid om het inzamelen van kleine hoeveelheden PMD van
bedrijven via de reguliere inzameling in de DVO op te nemen?

2. Is het juist dat bedrijven die hun papier, GFT, PMD en restafval gescheiden willen afvoeren
daarvoor – voor zover het niet in de reguliere inzameling kan worden meegegeven – aparte
contracten met commerciële afvalinzamelaars moeten sluiten en dat het daarom nogal eens
niet gebeurt? Zo ja, welke mogelijkheden ziet het college om te zorgen dat de wel gebeurd
en welke maatregelen is het daartoe bereid te nemen?

3. Is het juist dat de aparte inzameling van bedrijfsafval, met name in de binnenstad, tot extra
verkeersbewegingen en emissie leidt? Hoe verhoudt zich dit tot het streven naar een
autoluwe en emissievrije zone in dit gebied? Welke mogelijkheden ziet het college om het
aantal verkeersbewegingen voor afvalverwijdering en de daaraan gekoppelde emissie te
verminderen en welke maatregelen is het bereid daartoe te nemen?

4. Welke van de bij vraag 2 en 3 bedoelde maatregelen zouden wellicht in de DVO opgenomen
kunnen worden.

In afwachting van uw antwoorden. 

Hartelijke groet, 

Cees Venderbosch-Lambinon, Partij voor de Dieren 
Frans-Bauke van der Meer, GroenLinks 
Jacques Katif, Beter Voor Dordt 

Ingekomen  op 24 april 2023


